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Marszałek w obronie Świętokrzyskiej Izby Adwokackiej

Marszałek Adam Jarubas spotkał się z Jerzym Ziębą, dziekanem Okręgowej Rady
Adwokackiej w Kielcach, z którym rozmawiał na temat zmian jakie chce wprowadzić
Ministerstwo Sprawiedliwości, ograniczając liczbę izb adwokackich i tym samym
zlikwidować m. in. świętokrzyską. Podczas spotkania marszałek zdecydował o wysłaniu
pisma do Ministra Sprawiedliwości z prośbą o podjęcie takich działań, które nie
skutkowałyby likwidacją Świętokrzyskiej Izby Adwokackiej. Marszałek Adam Jarubas zwróci
się także do świętokrzyskich parlamentarzystów z prośbą o interwencję w tej sprawie.


